



New Brunswick Association of Planners • Association des urbanistes du Nouveau-Brunswick

Request for Qualifications for a Facilitator

The New Brunswick Association of Planners (NBAP) is seeking a professional facilitator to lead a provincial symposium and discussion on a set of proposed statements of provincial interest. This symposium is Phase 3 of an ongoing Environmental Trust Fund Project undertaken by the NBAP in partnership with the Department of Environment and Local Government. Phase 1 resulted in the business case for statements of provincial interest, Phase 2 included development and distribution of fact sheets on the proposed 5 statements as well as four regional meetings of stakeholders to discuss the proposed statements. Phase 3 and the Provincial Symposium is meant to bring a range of stakeholders and perspectives together to build consensus on Provincial Statements of Interest, in particular, the five draft statements on 1) climate adaptation; 2) flood risk; 3) coastal development; 4) health and the built environment; and 5) transportation and infrastructure.

The Facilitator will be responsible for the following:

- Working with the Steering Committee (NBAP) and the consultant on planning the symposium logistics, which is planned for January 2018 in Fredericton.
- Being familiar with Phase 1 and Phase 2 reports and processes
- Providing guidance on structure of symposium and discussion approaches
- Facilitating one-day session, including moderating discussions as appropriate

Please provide the following information in your submission:

- Fees, including HST and expenses
- Professional CV
- A brief overview (max one page) of your recommended approach
- Please note if you have bilingual capacity

Shortlisted candidates will be expected to meet with the project steering committee to discuss their experience and approach as part of the selection process.

Submissions should be sent by October 25th to:

Jamie Burke, MCIP, RPP
President, NBAP
j.burke@sackville.com



New Brunswick Association of Planners • Association des urbanistes du Nouveau-Brunswick

Demande de qualification – Animateur

L'Association des urbanistes du Nouveau-Brunswick (AUNB) est à la recherche d'un animateur professionnel pour diriger un symposium provincial et une discussion portant sur une série d'énoncés proposés d'intérêt provincial. Ce symposium constitue la Phase n° 3 d'un projet lié au Fonds en fiducie pour l'environnement qui est actuellement réalisé par l'AUNB, en collaboration avec le ministère de l'Environnement et des Gouvernements locaux. La Phase n° 1 a donné lieu à l'analyse de rentabilité relative aux énoncés d'intérêt provincial, et la Phase n° 2 a compris l'élaboration et la distribution de fiches de renseignements à propos des cinq énoncés proposés ainsi que quatre réunions régionales des intervenants afin d'aborder les énoncés proposés. La Phase n° 3 et le symposium provincial visent à rassembler un large éventail d'intervenants et de points de vue en vue d'atteindre un consensus concernant les énoncés d'intérêt provincial, notamment les cinq énoncés provisoires portant sur 1) l'adaptation au climat; 2) les risques d'inondation; 3) l'aménagement du littoral; 4) la santé et l'environnement bâti; 5) les transports et l'infrastructure.

L'animateur sera chargé des tâches suivantes :

- Collaborer avec le comité directeur (AUNB) et le conseiller en ce qui a trait à la planification de la logistique du symposium, qui devrait avoir lieu en janvier 2018, à Fredericton;
- Connaître les rapports et les processus de la Phase n° 1 et de la Phase n° 2;
- Fournir des conseils sur la structure du symposium et les approches de discussion;
- Animer une séance d'une journée, dont la modération de discussions au besoin.

Veillez fournir les renseignements suivants dans votre soumission :

- Les frais, y compris la TVH et les dépenses;
- Un curriculum vitae professionnel;
- Un bref aperçu de votre approche recommandée (d'un maximum d'une page);
- Si vous êtes bilingue, veuillez le préciser.

Les candidats présélectionnés devront rencontrer le comité directeur du projet afin de discuter de leur expérience et de leur approche dans le cadre du processus de sélection.

Les candidatures doivent être envoyées d'ici le 25 octobre à :

Jamie Burke, MICU, UPC
Président, AUNB
j.burke@sackville.com